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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 6. december 2022 kl. 19 

Jægerspris skole, Lærerværelset   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Marlene Munk - afbud 

Kasper Guldbæk 

Anja Bisp Pedersen 

Julie Kjellberg-Andersen 

Merethe Christa Thoudahl - afbud 

Tamara Christensen - afbud 

 

Elevrepræsentanter 

Dursa Alwan Bakre 

Luka Stojkovic 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen 

Ledelsesrepræsentanter 

Søren Bomann Andersen 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har fået bevilliget penge til to fodboldmål af kommunens 

fælleselevråd. Jeff bestiller dem. 

Huske at få tilføjet eleven fra skolen i herredet.  

 

Sag nr. 3  Skolen her og nu 

Søren er ved at lande som vores nye der er stadig. De stillinger vi havde slået 

op besluttede ansættelsesudvalget der ikke var grundlag for ansættelser, 

derfor bliver de slået op igen, vi slår 3 stillinger op. 

Der skal være luciaoptog for hele skolen på tirsdag, der er aftalt 

julegudstjenester for blok F og A det vides ikke om der er for blok E. 
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 Dagsorden 
Der er stor bekymring for arbejdsmiljøet i vores indskoling, da arbejdsmiljøet 

er meget udfordret grundet mange ”vold og trusler”. Det er ikke kun i 

indskolingen at arbejdsmiljøet er presset det er et voksende problem på flere 

årgange på skolen. 

Vi drøftede hvordan skolebestyrelsen kunne bakke op omkring det voksende 

dårlige arbejdsmiljø på skolen. 

SFO har Lucia på fredag, søndag skal de synge i Skovens kirke de skal også 

ned på plejehjemmet. Det bliver dejligt at holde fælles arrangementer igen. 

Der er to i jobpraktik i sfo’en.  

 

Sag nr. 4  Opstart af revision af antimobbestrategi 

Vigtigt at få den digitale dimension med i den nye strategi 

 

Sag nr. 5  Buskørsel – offentlig og lukket 

Plan for hvordan bestyrelsens ønsker og bekymringer kommunikeres 

 Der er et møde mellem skolen, Movia og forvaltning i foråret hvor der snakkes 

om ankomst og afgangstider. 

Det ønskes at ankomsten om morgenen ligger så tæt på kl. 8 så muligt. Der er 

to ringetider om eftermiddagen som skal tilpasses kl. 13:30 og 14:15. det dur 

ikke at bussen kører fra skolen kl. 13.25, 5 min før eleverne får fri. Bestyrelsen 

skriver et brev til Movia. 

 

Sag nr. 6  Bestyrelsesmødernes hyppighed, tidspunkt på dagen og mødelokale 

Jægerspris skoles bestyrelse holder flere møder, end det kræves. Giver det 

noget, som skal bevares eller er der ønske om færre møder? 

Møderne ligger sent. Er det nødvendigt for at deltagerne kan være til stede? 

Forslag om at holde møderne skiftevis på nr. 90 og SiH. 

- Da bestyrelsen ikke er beslutningsdygtige ligges punktet op på næste 

møde som et beslutningspunkt. 

 

Sag nr. 7  Evt. 

 

Sag nr. 8  Punkter til næste møde: Næste møde er 6. februar, mødet i januar er 

aflyst. 

 Konstituering af skolebestyrelsesformand 

 


